
PROTOKÓŁ 

LXIII sesja Rady Gminy Bieliny z dnia 28 grudnia 2023 r. 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA POSIEDZENIU 

lp nazwisko imie status podpis 

1 Bernat Elżbieta obecna   

2 Bernat Robert obecny   

3 Bęben Jerzy obecny   

4 Brożyna Jan obecny   

5 Brożyna Marcin obecny   

6 Brożyna Marek obecny   

7 Durlej Henryk obecny   

8 Gawęcki Józef obecny   

9 Herbuś Barbara obecna   

10 Pawlik Krzysztof obecny   

11 Piotrowski Dariusz obecny   

12 Rzepka Dorota obecna   

13 Sala Dariusz obecny   

14 Sitek Grażyna obecna   

15 Szczepaniak Emil obecny   

 

obecni 15 

wszyscy 15 

procent 100,00 % 

Kworum zostało osiągnięte 

 

 



PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 

Obrady sesji rozpoczęły się o godzinie 9.00. 

W sesji udział wzięło 15 radnych. Na sali obrad obecni byli: Wójt Gminy 

Bieliny – Sławomir Kopacz, Przewodniczący Rady Gminy Bieliny – Józef Gawęcki, 

Emilia Bąk – Skarbnik Gminy Bieliny, Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Bieliny – 

Elżbieta Bernat, Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Bieliny  - Dorota Rzepka, radni 

Gminy Bieliny – Robert Bernat, Jan Brożyna, Henryk Durlej, Jerzy Bęben, Marek 

Brożyna, Marcin Brożyna, Dariusz Piotrowski, Barbara Herbuś, Krzysztof Pawlik, 

Dariusz Sala, Grażyna Sitek, Emil Szczepaniak. Na sali obecni byli również sołtysi.  

2. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Pan Józef Gawęcki odczytał proponowany 

porządek obrad:  

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXIII/516/23 w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2023-2046 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXIII/517/23 w sprawie zmian w budżecie 

gminy na 2023 rok 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXIII/518/23 w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego gminy Bieliny 

"Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028 

6. Pytania/Odpowiedzi 

7.  Zamknięcie obrad sesji 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny zarządził głosowanie nad przyjęciem 

porządku obrad. 

 

głosowanie Przyjęcie porządku obrad 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 grudnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 



Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 

Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego.  

Porządek obrad  został w głosowaniu imiennym przyjęty 15 głosami „za”.  



3. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXIII/516/23 w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2046 

 

Pan Wójt przedstawił projekty uchwał. Powiedział m.in.: tak naprawdę to sesja 

taka bardziej porządkująca, też zamykająca rok. Wspólnie z panią skarbnik analizujemy 

wykonanie budżetu i też konieczność przesuwania niektórych środków, ale też jakby 

zdjęcia tam gdzie wiemy, że już tego wykonania nie będzie. W  załączniku nr 1 to kwota 

ponad 3 mln. zł.,  o które zmniejszamy po stronie dochodowej i później przenosi się to 

na stronę wydatkową. Po stronie dochodowej to są środki, które były planowane, jeśli 

chodzi o zwrot vat-u od faktur inwestycyjnych. Wiemy, że te faktury inwestycyjne będą 

płacone do końca roku. Szczególnie dotyczy to sieci kanalizacyjnej, południowa część 

gminy, ale też ostatnia faktura na zadaniu dotyczącym budowy tego budynku w Hucie 

Szklanej. Ona w tym roku w całości musi być zapłacona, natomiast wiadomo, że 

ewentualny zwrot środków z vat-u, ale i też refundacja dotacji, które pochodzą z 

Regionalnego Programu Operacyjnego już będzie w roku 2024. 

Załącznik nr 2, czyli załącznik wydatkowy zdejmujemy środki na drodze 

powiatowej. To jest  kwota wynikająca z załącznika nr 1 to jest ponad 3 mln. zł. Dotyczy 

to drogi przez Kakonin, bo wiemy, że w tym roku  ta droga  nie jest wykonywana. W 

budżecie na rok 2024 zabezpieczyliśmy środki na to, aby była kontynuacja projektowania 

tej drogi, więc  cały proces związany z projektowaniem i przebudową drogi przez 

Kakonin on będzie w roku 2024 kontynuowany. Uzgodnione jest to z Powiatowym 

Zarządem Dróg. 

Pozostałe zmiany to są przesunięcia między paragrafami, działami, rozdziałami. 

Są też zmniejszenia dotyczące wspierania rodziny, ale też w gospodarce 

komunalnej. 

Wszystkie projekty, które były finansowane z Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego i te dla których gmina była beneficjentem 

one praktycznie z końcem roku zostały rozliczone. Pytań brak. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr LXIII/516/23 w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2023-2046 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXIII/516/23 w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2046 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 



data 28 grudnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 



Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 

Uchwała Nr LXIII/516/23 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2023-2046 została w głosowaniu imiennym przyjęta 15 głosami „za”.  

4. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXIII/517/23 w sprawie 

zmian w budżecie gminy na 2023r. 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr LXIII/517/23 w sprawie zmian w budżecie gminy na 

2023r. 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXIII/517/23 w sprawie 
zmian w budżecie gminy na 2023r. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 grudnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 



4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 

Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 

Uchwała Nr LXIII/517/23 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023r. została 

w głosowaniu imiennym przyjęta 15 głosami „za”.  

5. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXIII/518/23 w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu 

osłonowego gminy Bieliny "Posiłek w szkole i w domu" na lata 

2024-2028 

Pan Wójt powiedział: Szanowni państwo tutaj jest zmiana uchwały, ponieważ jest 

wytyk ze strony służb wojewody sprawujących nadzór. Wprowadzamy zmianę dotyczącą 

zapisu odnośnie publikowania w dzienniku urzędowym. Uchwała nie jest prawem 

miejscowym i nie podlega publikacji, jak to zostało zapisane w poprzedniej uchwale. 

Pytań brak. 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr LXIII/518/23 w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

ustanowienia wieloletniego programu osłonowego gminy Bieliny "Posiłek w szkole i 

w domu" na lata 2024-2028 



 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LXIII/518/23 w sprawie 
zmiany uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego 
programu osłonowego gminy Bieliny "Posiłek w szkole i w 
domu" na lata 2024-2028 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 grudnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 



10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 

Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 

Uchwała  Nr LXIII/518/23 w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustanowienia 

wieloletniego programu osłonowego gminy Bieliny "Posiłek w szkole i w domu" na 

lata 2024-2028 została w głosowaniu imiennym przyjęta 15 głosami „za”.  

6. Pytania/Odpowiedzi 

 

Pan Wójt przekazał informację na temat drogi Bieliny – Porąbki. Stara droga 

przecina działki prywatne i jakby przez tą starą drogę właściciele działek z Kakonina nie 

mają dostępu do tej nowej drogi, albo mają dostęp tylko małym  fragmentem swojej 

działki. Ci właściciele byliby pokrzywdzeni. Ja już się spotkałem z tymi mieszkańcami 

tylko  są różne pomysły na uregulowanie tego  problemu. Problem rozwiążemy. 

Rozwiązanie znajdziemy takie, żeby nie było tego starodroża, które będzie oddzielało 

własność prywatną od tej nowej drogi. Zaproponujemy rozwiązanie takie, które będzie 

korzystne dla tych mieszkańców  i korzystne dla gminy. 

Jeszcze raz o tym powiem, chociaż mówiłem to już na kilku sesjach,  bo coraz 

więcej jest głosów  dotyczących niebezpiecznego skrzyżowania obok remizy w 

Bielinach, czyli tego wyjazdu z Podlesia. Projektowana jest sygnalizacja świetlna przy 

skrzyżowaniu przy remizie i to jest na etapie podpisanej umowy na projekt. Projektanci 

to projektują jak tylko będzie pozwolenie na budowę to będziemy wnioskować 

do Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich, a docelowo do Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego i do Zarządu Województwa Świętokrzyskiego o to, 

żeby Świętokrzyski Zarząd Dróg Wojewódzkich tą sygnalizację świetlną na 

tym skrzyżowaniu wybudował. Poprawiłoby to bezpieczeństwo, rozwiązywałoby 

problem tego skrzyżowania, które rzeczywiście potwierdzamy jest niebezpieczne, a 

ruch po otwarciu tej nowej drogi będzie dużo  większy. Już widać, że tamtędy niektórzy 

się przemieszczają mimo, że droga jest zamknięta jeszcze do  ruchu. 

Radny Pan Marek Brożyna zapytał o czas realizacji tego skrzyżowania. 



Pan Wójt odpowiedział, że nie dłużej niż do połowy 2024 roku powinna być 

dokumentacja techniczna łącznie z pozwoleniami, więc jakby rok 2024 jest takim gdzie 

będzie można już mocno zabiegać o to, żeby też  te prace związane z budową się mogły 

pojawić. 

Mieszkaniec gminy Pan Stanisław Kraj powiedział, że na nowej drodze odbywają 

się nielegalne zawody sportowe, a jest to plac budowy. Mieszkaniec zgłosił również, że 

został zburzony wjazd na jego posesję. 

Radny Pan Marek Brożyna powiedział, że korzystają z drogi, ponieważ nie ma 

zakazu. Wcześniej ten znak był, ale teraz go nie ma. 

Pan Wójt odpowiedział, że jeśli chodzi o jazdy na tej drodze to oczywiście 

powinien być zakaz, bo to jest plac budowy  i tamtędy ruchu nie powinno być i  zwrócimy 

uwagę na to wykonawcy, że ta droga powinna być zamknięta. Oczywiście ja też 

widziałem był zakaz wjazdu z  wyłączeniami dotyczącymi pojazdów budowy, a i tak 

samochody wjeżdżały. Policja już to monitoruje, bo  już to zgłoszenie było. 

Sprawdzimy, dlaczego nie ma tam tych zakazów wjazdu, bo one rzeczywiście powinny 

być. Każdy kto tam wjeżdża  to bierze odpowiedzialność. 

Odnośnie uszkodzenia wjazdu na posesję to droga jeszcze nie jest odebrana, ona 

jest cały czas w trakcie budowy, więc wszystko co w trakcie tej budowy zostanie 

uszkodzone to jest po stronie wykonawcy, żeby to zostało naprawione. 

Radny Pan Robert Bernat zapytał o rozstrzygnięcie przetargu na kanalizację w 

miejscowości Makoszyn.  

Pan Wójt odpowiedział, że przetarg jeszcze nie został rozstrzygnięty. Jeszcze to 

nie jest na etapie zakończonej tej procedury oceny, ale wygląda na to, że z tą firmą, która 

ma tą ofertę najkorzystniejszą, najniższą też cenowo, ale najkorzystniejszą 

najprawdopodobniej podpiszemy umowę i ta umowa najprawdopodobniej będzie 

podpisana w styczniu przyszłego roku. 

Radny Pan Dariusz Sala zapytał kto jest właścicielem drogi  dojazdowej do 

kościoła w Bielinach. Droga jest w jednym miejscu uszkodzona. 

Pan Wójt odpowiedział, że jest to nasza droga i będzie to rozwiązane.  

Radny Pan Dariusz Sala zapytał, jak będzie rozwiązany wjazd na parking przy 

budowie sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu przy remizie. 

Pan Wójt odpowiedział, że jeszcze nie wie jak to będzie rozwiązane. Nie 

zgodziliśmy się na zaproponowane rozwiązanie, żeby ten wyjazd spod remizy 

zlikwidować i był tylko dla pojazdów uprzywilejowanych, czyli dla straży. Na to nie 

zgodziliśmy się,  nie zaakceptowaliśmy takiego rozwiązania. Projektanci otrzymali od 

nas informację, że takiego rozwiązania nie przewidujemy i muszą rozwiązać to w taki 

sposób, żeby była możliwość i  dało się z tego korzystać.  Warunki do projektowania 

wydał Świętokrzyski Zarząd Dróg Wojewódzkich. Projektanci projektują w oparciu o 

warunki wydane przez Świętokrzyski Zarząd Dróg Wojewódzkich. 

Pan Wójt odpowiedział Panu Krajowi, który wnioskował o zakup urządzenia do 

pomiaru czasu. Pan rany Henryk Durlej i Komendant straży też zasugerował, że można 

by to wykorzystywać przy organizacji zawodów strażackich, więc  nad tym zakupem się 

zastanawiamy.  



Pan Sławomir Kopacz Wójt Gminy Bieliny i Przewodniczący Rady Gminy 

Bieliny Józef Gawęcki złożyli życzenia noworoczne. 

 

7. Zamknięcie obrad sesji 

Pan Przewodniczący Józef Gawęcki podziękował zebranym i o godzinie 9.40. 

zakończył obrady sesji Rady Gminy Bieliny.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 

Protokółowała: Agata Sala  

 

Przewodniczył: Józef Gawęcki  

 

 

 


